
Finlands Röda Kors

Dragsfjärdsavdelning

Styrelsemöte den 29 augusti 2023 kl. 18.00

Plats: Återbruket

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades kl. 18:06.

2. Mötets laglighet och beslutsförhet

Mötet konstaterades lagligt sammankallat och beslutfört. AnneMajonen, Viveka

Eriksson, Kristina Hakola-Wass, Susan Holmberg, Gunilla Söderholm och

Hanna Nikkanen var närvarande.

3. Val av sekreterare och en protokolljusterare

Hanna Nikkanen valdes som sekreterare och Viveka Eriksson som

protokolljusterare.

4. Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes.

5. Genomgång av föregående protokoll (fr -23 maj 2023)



Uppdatering angående inkomsterna från försäljning av Röda Korsets produkter:

Avdelningen har nu köpt alla produkter och dom ska bokföras som avdelningens

inkomst.

Försäljningen av kondoleanser i Räpylä har avslutats, och Gunilla har tagit hand

om det.

6. Aktuellt från verksamhetsgrupperna

● Sygruppen

- Verksamheten håller på att börja. Det brukar vara 6-7 personer i varje

trä�. Några kan inte komma till Återbruket om hissen inte fungerar;

Vivekas kontor kan användas, och även Fritte är tillgänglig.

● Vängruppen

- Vänträ�erna har brukat ha öppet diskussion, men i fortsättningen vill

man testa ha ett tema.

- Inga förfrågningar om väntjänst har kommit, men man kan besöka

Hannahemmet, gå på promenader m.m.

- Det verkar som om behovet inte är väldigt stor: folk brukar samlas i Four

C (i Kimito är situationen annorlunda, det �nns ingen likadan café).

- Nya ideer behövs – men det är möjligt att efterfrågan inte �nns.

● Soppagruppen

- Från början var det tänkt att även soppagruppen skulle ha sina

möten i ÅterBruket. Med tanke på det praktiska genomförande



bestämdes att verksamheten fortsätter i Fritte. Anne meddelar

Annika.

● Ukrainagruppen

- Två bostäder ska tömmas när invånarna �yttar bort: en etta i

Sjugungorna, en tvåa i Klockberga. Det är ännu osäkert om grejerna

kommer att bli kvar.

- Kommunmodellen tar slut i december.

- 40 personer bor nu i kommunen, och för det mesta vill dom stanna

kvar.

- Vi har fortfarande 595 € till förfogande. Susan frågar Daniel

Zilliacus om det går att ordna en hamburgerkväll i Stalls.

● Matgruppen

- Gruppen har haft ett möte i augusti och bestämde att dom ska

fortsätta hämta mat från Kompis och skolan.

- Gruppen ska bjuda mat två gånger under hösten: korvsoppa,

julmat, produktkasse. Lähi-Tapiola Syd har gett ett bidrag av 1500

€.

- Susan utreder om det är möjligt att få mat från Varhas enheter.

● Styrgruppen Återbruket

- Lånet från distrikten har nu betalats tillbaka, och i fortsättningen

ska avdelningen få en tredjedel av vinster.



- Hanna Varjonen har börjat jobba ons-fre 10:15-17:15. Satu

Latva-Krekola fortsätter.

- Styrgruppsmöten hålls varje månad.

7. Blicka framåt. Årsklockan. Vad händer under hösten och hur är vi

delaktiga?

● Byalaget öppning: 10/6. Vi var delaktiga. Dels att vi hade öppet till klockan

20.00 på ÅterBruket och dels att vi stod på torget och informerade omRöda

Korsets verksamhet lokalt.

● Baltic Jazz: 7-9/7. Det blev inget samordnat Baltic Jazz konsert med ukrainarna

och skoleleverna på grund av att Tamara inte var tillgänglig.

● Norpas festival: 3-6/8. Vårt deltagande blev inställt. Men nu har vi idéer hur vi

kan delta under nästa år.

● Tacktillfälle 8/9 till alla som jobbat på Återbruket. Även re�ektioner hur det

har fungerat i stort.

● September Open: 9/9. Insamlingsbössorna är klara och �nns i Röda Korsets

rum i skåpet. ÅterBruket är öppet mellan 10-16. Anmälan via Lyyti. Anne

samordnar.

● Äppeldagen: 30/9. Kristina samordnar.



● Hungerdagen: 28-30/9.

Kristina ansvarar för skolelevernas insamling med bössa, tar kontakt med

Åsa.

Insamlingsbössorna till butikerna: Viveka för till Kiva och Kärra, Kristina

för till Sale och Kompis. Kristina påminner Viveka.

Annalena för Återbrukets insamlingsbössa till Åbo efter Hungerdagen.

Ärtsoppa ska kokas & säljas på ÅterBruket 29.9, Gunilla är ansvarig och

Kristina och Viveka hjälper till. Två stora induktionskastruller ska köpas

(Anne pratar med Annalena), och evenemangen ska marknadföras.

8. Övriga punkter

- Planeringen för nästa år börjar. Hur ska avdelningen använda inkomsterna

från Återbruket? Vad kan/vill vi bjuda till medlemmar och frivilliga?

- 70-årskalas ska inte �ras, men vi satsar på 75-årskalas

- Styrelsen vill locka mera personer till styrelsen fr.o.m. vårmötet. Det är

många frivilliga som inte är medlemmar, det kan artigt rekommenderas.

- Kärringbanken har möte i Återbruket 5.9., Hanna presenterar

- Nästa möte 18.10 kl 18

- Höstmöte 22.11 kl 18

9. Mötet avslutas

- Mötet avslutades kl 20:00.

Underskrift av protokoll



Dalsbruk, 30.8. AnneMajonen, ordförande

Dalsbruk, 29.8. Hanna Nikkanen, sekreterare

Dalsbruk, 14.9. Viveka Eriksson, protokolljusterare


